
PROTOKÓŁ Nr XLVII/2014
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska

z dnia 12 listopada 2014 roku

W sesji udział wzięli:
a) czternastu radnych Rady Gminy - wszyscy obecni

    spóźnieni:                                                       - Z. Botwinionek  – 10.10

                                                                              K. Badowski   - 10.30      

b)  Wójt Gminy - Eugeniusz Dańczak
c) Skarbnik Gminy - Marek Malinowski
d) Radca Prawny - Artur Madeła
e) Kierownik OPS                                              -  Krystyna Szustak
f) Dyrektor GOK                                                -  Anna Pietrzak
g) Dyrektor Gimnazjum                                     -  Małgorzata Kowalska
h) p.o. Dyrektora Sz. P. w Gogolewie               -  Iwona Warkocka
i)  Dyrektor Sz. P. Motarzyno                            -  Gabriel Konkel
j)  Prezes ZGK Spółka z o. o.                           -  Mirosław Klemiato 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad,
c) przyjęcie protokołu z  XLVI sesji Rady Gminy VI kadencji,

2. Podjęcie uchwał w sprawie:
a)  zmiany  uchwały  nr  XLIX/328/2010  Rady  Gminy  Dębnica  Kaszubska  z  dnia
27.08. 2010 r. w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków
na terenie Gminy Dębnica Kaszubska”, 
b)  „Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy
Dębnica Kaszubska na lata 2013 – 2017”,
c)  nadania   sali  konferencyjnej  w  Urzędzie  Gminy  Dębnica  Kaszubska  imienia
Jadwigi Karaś,
d) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w
Dębnicy Kaszubskiej.

3. Sprawozdanie Wójta z działalności  i wykonania uchwał – uwagi do sprawozdania.
4. Sprawozdanie z działalności za okres VI kadencji :

a) Rady Gminy,
b) Komisji Kultury i Oświaty,
c) Komisji Infrastruktury i Budżetu,
d) Komisji Rewizyjnej.

5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych.
6. Interpelacje radnych. 
7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
8. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zgłoszone w trakcie sesji.
9. Zamknięcie obrad.  
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Przebieg sesji:
1a/

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Agnieszka  Łomża  dokonała  otwarcia  sesji  Rady
Gminy  stwierdzając  prawomocność  obrad.  Otwarcia  dokonała  o  godz.  10.05  w  sali
konferencyjnej Urzędu Gminy. Następnie powitała Radnych i gości przybyłych na sesję
Rady Gminy.

b/
Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Łomża poinformowała, że przebieg sesji

zawarty jest w porządku obrad, z którym Radni się zapoznali.
Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  zwróciła  się  z  pytaniem,  czy  są  uwagi  do
przedstawionego porządku obrad.
Wójt Gminy poprosił o ujęcie w pkt. 2 e) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2014 r. . Poinformował, że podjęcie tej uchwały pozwoli na udzielenie dotacji dla
Parafii Dobieszewo w wysokości 10 tys. zł na remont zabytkowego kościoła.
Prosi  także o  wprowadzenie  w pkt.  3  porządku obrad podjęcie  stanowiska w sprawie
wniosków do Planu zagospodarowania przestrzennego województwa pomorskiego.
Przewodnicząca  Rady  zarządziła  głosowanie  nad  wprowadzeniem  zgłoszonych  przez
Wójta zmian do porządku obrad.
Wynik głosowania zgłoszonych zmian: 12 za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw.  
Porządek obrad po uwzględnieniu wniesionych zmian.

1. Sprawy regulaminowe:
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad,
c) przyjęcie protokołu z  XLVI sesji Rady Gminy VI kadencji,
2. Podjęcie uchwał w sprawie:
a)  zmiany  uchwały  nr  XLIX/328/2010  Rady  Gminy  Dębnica  Kaszubska  z  dnia
27.08. 2010 r. w sprawie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków
na terenie Gminy Dębnica Kaszubska”, 
b)  „Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy
Dębnica Kaszubska na lata 2013 – 2017”,
c)  nadania   sali  konferencyjnej  w  Urzędzie  Gminy  Dębnica  Kaszubska  imienia
Jadwigi Karaś,
d) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w
Dębnicy Kaszubskiej,
e) zmian w budżecie gminy na 2014 r.
3.  Wyrażenie  opinii  w  sprawie   wniosków  do  Planu  zagospodarowania
przestrzennego województwa pomorskiego.
4.  Sprawozdanie  Wójta  z  działalności   i  wykonania  uchwał  –  uwagi  do
sprawozdania.
5. Sprawozdanie z działalności za okres VI kadencji :
a) Rady Gminy,
b) Komisji Kultury i Oświaty,
c) Komisji Infrastruktury i Budżetu,
d) Komisji Rewizyjnej.
6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych.
7. Interpelacje radnych. 
8. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
9. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zgłoszone w trakcie sesji.
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10. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zarządziła głosowanie nad porządkiem obrad.
Wynik głosowania porządku obrad po zmianach 12 za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw.

c/

Do   protokołu z sesji Rady Gminy  nr  XLVI z dnia 29 października  2014 r.  uwag nie
wniesiono.
W  wyniku  głosowania  protokół  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  0  przeciw,  
0 wstrzymujących.

Ad 2

a)
Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Rady  

Elżbietę  Fryckowską  o  odczytanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr
XLIX/328/2010  Rady  Gminy  Dębnica  Kaszubska  z  dnia  27.08.2010  r.  w  sprawie
„Regulaminu dostarczania  wody i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy Dębnica
Kaszubska”.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Elżbieta  Fryckowska  odczytała  projekt  uchwały  wraz  
z uzasadnieniem  /załącznik Nr 1 do protokołu/.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poinformowała,  że projekt  nie  był  omawiany  
i opiniowany przez   Komisje Rady. 
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zwróciła się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi
do projektu uchwały. 
Radny M. Olech zwrócił  się  z zapytaniem, czy dotyczy to  przyłączy przynależnych do
mieszkań,  czy  „większych”  przyłączy?  Co  z  przyłączami  wybudowanymi  przez  osoby
prywatne?
Wójt poinformował, że w III etapie budowy kanalizacji, w ramach realizowanego projektu
przewidziano środki na finansowanie budowy przyłączy do mieszkania. Jeżeli zapłacimy
za wybudowane przyłącza, to stanowią one naszą własność.   
Radca Prawny zauważył, że proponowana zmiana w regulaminie przesądza o tym, kto
będzie właścicielem tych przyłączy.
Przewodnicząca  Rady  A.  Łomża  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  oznacza  to,  że
mieszkańcy w ramach realizacji III etapu budowy kanalizacji nic nie zapłacą za budowę
przyłączy?
Wójt poinformował, że mieszkańcy nic nie zapłacą za przyłącza.  Wprowadzenie takiego
zapisu  wynikło  w  związku  z  trwającą  kontrolą  prowadzoną  przez  Urząd  Skarbowy  w
Słupsku.   
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /12  za,  
0 przeciw, 1 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr XLVII/354/2014 i stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.
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b)

Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Rady  
Elżbietę Fryckowską o odczytanie  projektu uchwały w sprawie  „Wieloletniego programu
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy   Dębnica Kaszubska na lata 2013 –
2017”,
Wiceprzewodnicząca  Rady  Elżbieta  Fryckowska  odczytała  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem     /załącznik Nr 2 do protokołu/.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poinformowała,  że projekt  nie  był  omawiany  
i opiniowany przez   Komisje Rady. 
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zwróciła się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi
do projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr XLVII/355/2014 i stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.

c)

Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Rady  
Elżbietę Fryckowską o odczytanie projektu uchwały w sprawie  nadania sali konferencyjnej
w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska imienia Jadwigi Karaś.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Elżbieta  Fryckowska  odczytała  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem     /załącznik Nr 3 do protokołu/.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poinformowała,  że projekt  nie  był  omawiany  
i opiniowany przez   Komisje Rady. 
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zwróciła się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi
do projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr XLVII/356/2014 i stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.

d)

Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Rady  
Elżbietę  Fryckowską  o  odczytanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w   Dębnicy Kaszubskiej.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Elżbieta  Fryckowska  odczytała  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem     /załącznik Nr 4 do protokołu/.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poinformowała,  że projekt  nie  był  omawiany  
i opiniowany przez   Komisje Rady. 
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zwróciła się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi
do projektu uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /13  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr XLVII/357/2014 i stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.

e)

Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Rady  
Elżbietę Fryckowską o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
2014 r.
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Fryckowska odczytała projekt uchwały /załącznik Nr 5
do protokołu/.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poinformowała,  że projekt  nie  był  omawiany  
i opiniowany przez   Komisje Rady. 
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zwróciła się z zapytaniem, czy Radni mają uwagi
do projektu uchwały. 
Skarbnik Gminy poinformował, że wpłynęła dotacja z Urzędu Wojewódzkiego w Gdańsku
w wysokości  24.770 zł  z  przeznaczeniem na diety  dla  członków Komisji  Wyborczych.
Druga zmiana to dotacja celowa w wysokości 10 tys. na remont obiektów zabytkowych –
kościół  parafialny w Dobieszewie.  Poinformował,  że  pieniądze  na ten  cel  pochodzą  z
niewykorzystanej pomocy dla Powiatu Słupskiego na remont drogi do Podwilczyna.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu
uchwały.  
W  wyniku  głosowania  projekt  uchwały  został  przyjęty  jednogłośnie  /14  za,  
0 przeciw, 0 wstrzymujących/.

Uchwała otrzymała nr XLVII/358/2014 i stanowi załącznik Nr 21 do protokołu.

Ad 3

Przewodnicząca  Rady  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wiceprzewodniczącą  Elżbietę
Fryckowską  o  odczytanie  stanowiska  Rady  Gminy  w  sprawie    wniosków  do  Planu
zagospodarowania  przestrzennego  województwa  pomorskiego  (załącznik  nr  6  do
protokołu).

Przewodnicząca Rady A.  Łomża zwróciła się  z zapytaniem, czy Radni  maja uwagi  do
przedstawionego stanowiska?

Radny M. Olech zwrócił  uwagę, że w odczytanym stanowisku nie wskazano lokalizacji
farm wiatrowych w Dębnicy Kaszubskiej.

Wójt poinformował, że w Dębnicy Kaszubskiej nie planowano farm wiatrowych.

Radny  P.  Pałubicki  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  wskazane  obszary  pod  rozwój
infrastruktury  przemysłowej  w  Dębnicy  Kaszubskiej  obejmują  tereny,  dla  których  na
ostatniej sesji Rady Gminy przyjęto plan zagospodarowania przestrzennego?
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Wójt poinformował, że tak.

Radny P. Pałubicki zauważył, że część działek, na których są planowane wnioskowane
inwestycje,  stanowi  własność  osób  prywatnych.  Czy  podjęto  działania  w  celu  ich
pozyskania?

Wójt  poinformował,  że  na  obecną  chwilę  nie  podjęto  takich  działań.  Jeżeli  zajdzie
konieczność, to będziemy to realizować.

Radny P. Pałubicki  uważa, że 4 -  metrowa jezdnia jest za wąska. Powinno być 5 – 6
metrów.

Wójt zauważył, że ta szerokość jezdni zaplanowana jest tylko dla odcinka przebiegającego
przez most. 

Radny P. Pałubicki uważa, że może warto zastanowić się nad poszerzeniem tego mostu.

Wójt  uważa,  że  będzie  sukcesem  wprowadzenie  do  Wojewódzkiego  Planu
Zagospodarowania  Przestrzennego  przedłożonych  wniosków.   Uważa,  że  pozostałe
samorządy przedstawią także długa listę potrzeb w tym zakresie.

Radny P. Pałubicki zwrócił się z zapytaniem, czy warto w tym planie umieszczać działki w
Skarszewie pod lokalizację farm wiatrowych?

Wójt uważa, że warto. Nie wiemy, jak to będzie skutkować w przyszłości.

Radni  nie  wnieśli  innych  uwag  do  stanowiska  w  sprawie   wniosków  do  Planu
zagospodarowania przestrzennego województwa pomorskiego.

Przewodniczący Rady A. Łomża zarządziła głosowanie nad przedłożonym stanowiskiem.

Wynik głosowania: 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących.

Ad 4

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Agnieszka  Łomża  poprosiła  Wójta  Gminy  
o złożenie sprawozdania z działalności między Sesjami.
Wójt  Gminy poinformował,  że  rozpoczęto  realizację  zadania  polegającego na budowie
drogi  Mielno  –  Podwilczyn,  realizowanego  ze  środków  Urzędu  Marszałkowskiego  
i  środków  z  naszego  urzędu  (  finansowanie  50%/50%).  Zadanie  realizuje  Zakład
Gospodarki  Komunalnej  z  uwagi  na  fakt,  że  firmy,  które  przystąpiły  do  przetargu,
zaoferowały  dużo  wyższe  ceny,  niż  mogliśmy  na  to  zadanie  przeznaczyć.  Dzięki
przychylności  Nadleśnictwa  udało  się  zakończyć  prace  geodezyjne.  Nadleśnictwo
dokonało rozgraniczeń. Wykonano już prace polegające na poszerzeniu drogi, pogłębieniu
i wykorytowaniu. Droga będzie budowana z płyt, które zostały już zakupione. Sądzi, że do
15  tego  miesiąca  droga  w  znacznej  części  będzie  już  wykonana,  co  pozwoli  mu  na
złożenie dodatkowego wniosku na zwiększenie dotacji na ten cel, by wybudować tę drogę
w całości.

Poinformował,  że  trwają  prace  przygotowawcze  do  uruchomienia  Stacji  Pogotowia
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Ratunkowego w Dębnicy Kaszubskiej. Stacja ma być uruchomiona od 1 stycznia 2015 r. w
pomieszczeniach  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.  Uruchomienie  stacji  wpłynie  na
zmniejszenie liczby pomieszczeń, którymi dysponował OPS.

Poinformował  także,  ze  w  poniedziałek  10.11.  spłonęły  w  Motarzynie  3  mieszkania.
Przyczyna  pożaru  nie  jest  jeszcze  znana.   Mieszkania  (2)  nie  były  ubezpieczone.
Mieszkańcy są  rozgoryczeni,  że  do pożaru  doszło  w wyniku  zaniedbań.  Mieszkańców
przeniesiono do mieszkań w starej  szkole  w Motarzynie.  Jedno z  mieszkań stanowiło
naszą  własność.   Uważa,  że  ludzie  nie  doceniają  wartości,  jaką  jest  posiadanie
mieszkania. 

Ponadto poinformował, że:

- rozpoczęto sezon grzewczy we wszystkich jednostkach organizacyjnych,

- w związku z kończącymi się umowami zawartymi z Powiatowym Urzędem Pracy mamy
trochę  problemów  z  zapewnieniem  opieki  nad  dowozem  dzieci.  Zapewnienie  opieki
stanowi zadanie gminy więc będziemy to realizować. Zgodnie z umową zawartą z PUP na
organizację prac interwencyjnych,  po upływie czasu na jaki  została zawarta,  będziemy
zobowiązani  do  zatrudnienia  60%  pracowników  przynajmniej  na  3  miesiące.  Tymi
pracownikami  będziemy  realizować  to  zadanie   oraz  rozpoczęte  prace  remontowo  –
budowlane (drogi, mieszkania),

-  spotkał  się  z  Wiceprezydentem  Słupska  p.  Kaczmarczykiem.  Omawiano  realizację
wspólnych inwestycji w ramach wzajemnej współpracy, 

- w dniu wczorajszym obchodziliśmy Dzień Niepodległości.

 Zauważył  także,  że  podczas  spotkań  z  mieszkańcami,  które  odbywa  w  ramach
prowadzonej kampanii, mieszkańcy najbardziej dziękują za inwestycje drogowe.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Agnieszka  Łomża  poprosiła  o  złożenie  sprawozdania  
z wykonania uchwał.        
Sprawozdanie z wykonania uchwał za okres od 29 października 2014 r. do 10 listopada 
2014 r. przedstawiła Sekretarz Gminy /załącznik Nr 7 do protokołu/.
Przewodnicząca Rady  Agnieszka Łomża otworzyła dyskusję nad sprawozdaniami.
Radna  I.  Tabaka  zwróciła  się  z  zapytaniem,  kiedy  kończą  się  umowy  zawarte  z
Powiatowym Urzędem Pracy?
Wójt poinformował, że w różnych terminach.
Radny  I.  Żiółkowski  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  dłużnicy  wyrażają  zgodę  na
odpracowanie zadłużenia w ramach świadczenia pracy przy opiece nad dowozem dzieci?
Wójt  poinformował,  że  nie  wszyscy,  ale  część  jest  zainteresowana  taka  formą
odpracowania zadłużenia.
Radny P. Pałubicki  stwierdził,  że należą się słowa podziękowania jednostkom OSP za
szybką i sprawną akcję przy pożarze w Motarzynie. Zauważył, że tabor i usprzętowienie
naszych jednostek robi  wrażenie.  Szczególne słowa uznania  skierował  do jednostki  w
Motarzynie.
Wójt  podziękował  radnemu za zauważenie  tego problemu.  Takie  pożary są  trudne do
ugaszenia. Także podziękował strażakom za przeprowadzoną akcję.  Zwrócił uwagę, że
problemy  zabezpieczenia  pożarowego  nie  są  nam  obojętne.  Inwestujemy  w  młodych
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strażaków – inwestujemy w ich szkolenia.
Radna I. Tabaka w imieniu mieszkańców podziękowała ochotnikom z Motarzyna, Budowa i
Dębnicy Kaszubskiej za bardzo sprawną akcję. Mieszkańcy doceniają to. 
Radny P. Pałubicki zwrócił uwagę na fakt  utrzymania w sprawności hydrantów p.poż.

Ad 5     

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Łomża poprosiła o złożenie sprawozdania
z działalności za VI kadencję. 

a/
Przewodnicząca  Rady  Gminy  Agnieszka  Łomża  przedstawiła  sprawozdanie  z

działalności  Rady  Gminy  za  VI  kadencję.  Sprawozdanie  stanowi  załącznik  nr  8  do
protokołu.

b/
Przewodnicząca  Komisji  Kultury  i  Oświaty  Izabella  Tabaka  przedstawiła

sprawozdanie z działalności komisji za VI kadencję. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9
do protokołu.
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w okresie międzysesyjnym komisja spotkała
się na posiedzeniu, na którym omawiano dożywianie dzieci. 
Zapoznała z wypracowanymi wnioskami na posiedzeniu:
1. rodzice dzieci korzystających z posiłków w przedszkolu w Dębnicy Kaszubskiej ponoszą
koszt wsadu do „garnka” w wysokości: przy pełnym posiłku 6,76 zł, posiłek bez śniadania i
zupy – 3,56 zł, posiłek bez zupy – 5,7 zł, posiłek bez II śniadania i zupy – 5,11 zł.
2. Rodzice dzieci korzystających z posiłku w postaci zupy w oddziałach przedszkolnych w
Borzęcinie i Budowie płacą 2,70 zł. (koszt jednego posiłku)
Poinformowała, że omawiano także sprawy związane z bezpieczeństwem mieszkańców
na terenie gminy.

c/
Przewodniczący   Komisji  Infrastruktury  i  Budżetu  Karol  Żukowski  przedstawił

sprawozdanie z działalności komisji za VI kadencję. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10
do protokołu.

d/
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Pałubicki przedstawiła sprawozdanie z

działalności komisji za VI kadencję. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za współpracę. Podziękowania skierował
dla Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika, Radcy Prawnego, Kierowników jednostek
organizacyjnych,  sołtysów  i  pracowników  Urzędu  Gminy.  Wszystkim  radnym,  którzy
kandydują do Rady Gminy na VII kadencję życzył sukcesów wyborczych.

Ad 6
Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Łomża poinformowała, że do biura Rady

wpłynęły, w ustawowym terminie, analizy oświadczeń majątkowych złożonych wg stanu na
dzień 31.12. 2013 r. 
Zapoznała Radnych z treścią analiz:
a) Wojewody Pomorskiego z dnia 4.09.2014 r. pismo nr IN.414.2.19.2014.MŻ – załącznik
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nr 11 do protokołu,
b)  naczelnika  Urzędu  Skarbowego w Słupsku  z  dnia  15.09.2014  r.  pismo nr  AP/072-
312/14, AP/072-322/14 – załącznik nr 12 do protokołu,  
c) Wójta Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 31.10.2014 r. pismo nr OK.2124.22.2014 –
załącznik nr 13 do protokołu,
d) Przewodniczącej Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 30.10.2014 r. - załącznik nr
14 do protokołu.

Ad 7

          Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poprosiła Radnych o składanie interpelacji.

Przed złożeniem interpelacji poinformowała, że na sesji Rady Gminy w dniu 29.10.2014 r.
nie złożono interpelacji. 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji.

Ad 8 – 9

           Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża poprosiła o składanie wniosków i zapytań.

Radna B. Stachowicz zwróciła się z zapytaniem, czy Wójt pamięta o zabezpieczeniu rury
odprowadzającej deszczówkę przed okresem zimowym?

Wójt poinformował, że tak. Prace zostaną wykonane przez ZGK. Przy okazji wykonywania
tych prac zostaną także naprawione schody.

Pani  Anna  Pietrzak  –  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Dębnicy  Kaszubskiej  w
swoim i pracowników imieniu podziękowała za współpracę w VI kadencji Wójtowi Gminy i
radnym, a w szczególności członkom Komisji Kultury i Oświaty oraz radnemu Marcinowi
Olechowi.

Przewodnicząca rady Gminy Agnieszka Łomża poinformowała, że do biura Rady wpłynęła
następująca korespondencja:

1. Pismo Wójta Gminy z dnia 5.11.2014 r. nr DG.7364.2.2014, w którym Wójt Gminy
zgodnie z § 3 ust. 1 rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1.06.2010 r. wskazuje
podmioty,  w których będzie w roku 2015 wykonywana kara ograniczenia wolności oraz
praca społecznie użyteczna. Zapoznała radnych z treścią pisma  -  załącznik nr 15 do
protokołu.

2. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Leśników Polskich w Motarzynie z dnia
10.11.2014 r. nr SPM.07174.28.2014. Zapoznała radnych z treścią pisma – załącznik nr 16
do protokołu.

3. Raport  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny 2013/2014  z  dnia
31.10.2014 roku. Poinformowała, że nie przekazywała go do szczegółowego zapoznania
się z nim komisji resortowej z uwagi na upływ kadencji. Uważa, że analiza tego dokumentu
powinna zająć się nowa rada.
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Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Agnieszka  Łomża  przekazała  głos  Wójtowi
Gminy. 

          Wójt Gminy podsumowując VI kadencje stwierdził, że ta kadencja była bardzo
ciężka. Państwo jako radni wnioskowaliście o realizacje zadań inwestycyjnych ze środków
zewnętrznych.  Analizowaliście  wszystkie   zgłaszane zadania pod kontem ich potrzeby.
Uważa,  że  w  rozdaniu  środków na  2007  –  2013  wykorzystaliśmy swoją  szansę.   W
ramach  tych  środków  przeprowadzono  remonty  ośrodków  zdrowia,  kościołów,  szkół.
Budowano sieć wodno - kanalizacyjną i drogi. Stwierdził, że był to ciężki okres ale jeszcze
dużo pracy przed nami. W naszym poczuciu skromności nie robiliśmy uroczystości z okazji
ukończenia inwestycji. Uważa, że wykonane inwestycje poprawiły jakość życia w naszych
miejscowościach.    Stwierdził,  że  osoby  zasiadające  w  tej  radzie  winny  być
usatysfakcjonowane  z  wykonanej  pracy.  On,  jako  samorządowiec  od  pięciu  kadencji,
uważa, że radni bardzo aktywnie uczestniczyli w pracach rady. Zauważył, że oczekiwania
mieszkańców  w  stosunku  do  Gminy  są  duże.  Staramy  się  wychodzić  naprzeciw  ich
oczekiwaniom. Cieszy się, że pomimo różnic „dobijamy” do końca tej kadencji w sympatii.

Wójt Gminy podziękował za współpracę:

– kierownikom jednostek organizacyjnych,

– kierownictwu urzędu – pani Sekretarz, panu Skarbnikowi, radcy prawnemu,

– radnym Rady Powiatu.

– radnym Sejmiku Wojewódzkiego,  

– dyrekcji Agencji Nieruchomości Rolnych, Powiatowego Urzędu Pracy,

– radnym Rady Gminy.

Życzył wszystkim radnym, którzy kandydują do Rady Gminy VII kadencji zwycięstwa w
zbliżających się wyborach oraz złożył życzenia satysfakcji w pracy zawodowej, społecznej
oraz w życiu osobistym.

Mirosław Klemiato – Prezes ZGK Spółki  z o. o. uważa, że te ostatnie cztery lata,  pod
kontem  infrastruktury,  bardzo  zmieniły  gminę.  Przybyło  nowoczesnych  hydroforni,
wybudowano wiele  kilometrów sieci  wodno – kanalizacyjnej.  Na terenie gminy nie  ma
miejscowości ze złą jakością wody. Podziękował radnym za współpracę w tej kadencji i
życzył powodzenia w nadchodzących wyborach. 

      Przewodnicząca Rady Agnieszka Łomża podsumowując działalność VI kadencji Rady
Gminy stwierdziła,  że samorządność jest  rodzajem służby i  to  bardzo odpowiedzialnej
służby.  Uważa,  że  mijająca  kadencja  była  udana.  Radni,  jej  zdaniem,  nie  bali  się
podejmować trudnych i odpowiedzialnych decyzji, które miały na celu dobro gminy i jej
mieszkańców. Podkreśliła,  że radni  przez te cztery lata pracowali  zgodnie,  pomimo że
czasami  wewnętrznie  spierali  się  przy  wypracowywaniu  merytorycznie  najlepszych
rozwiązań.  Zauważyła,  że  rada  potrafiła  wyznaczać  właściwe  kierunki  rozwoju  gminy
poprzez  uchwalanie  ambitnych  planów  inwestycyjnych,  z  których  wiele  zadań
zrealizowano,  rozpoczęto  lub  ich  rozpoczęcie  planowane  jest  na  przyszły  rok  i  lata
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następne.  Pozytywnie  także ocenia  współpracę z  Radą Powiatu.   Wspomniała  także  
o ś.p. p. Jadwidze Karaś, którą pożegnano pod koniec kadencji. Podsumowując kadencję
uważa,  że  jest  to  okazja  do  refleksji  nad tym,  co  za  nami  i  co  jeszcze przed nami.  
Ma nadzieję, że obraz tej kadencji zapisze się pozytywnie w historii naszej gminy. 

Kończąc  złożyła  podziękowania:  Wójtowi  Gminy  –  panu  Eugeniuszowi  Dańczakowi,
Skarbnikowi  Gminy  –  Markowi  Malinowskiemu,  Sekretarz  Gminy  –  Iwonie  Wójcik,
pracownikom  Urzędu  gminy,  kierownikom  jednostek  organizacyjnych,  sołtysom,
sportowcom, strażakom, przedstawicielom instytucji i organizacji społecznych działających
na terenie naszej gminy.  

Podziękowała wszystkim mieszkańcom Gminy za współpracę  oraz za konstruktywną w
uzasadnionych przypadkach krytykę. 

Zwróciła się także do kandydatów na radnych następnej kadencji z prośbą, by pamiętali,
że służba publiczna to bezinteresowna troska o wspólne dobro wszystkich mieszkańców
Naszej Małej Ojczyzny, jaką jest Gmina Dębnica Kaszubska. 

Ad 10  

Agnieszka Łomża Przewodnicząca Rady Gminy, o godzinie 12.15 dokonała 
zamknięcia obrad XLVII -ostatniej sesji VI kadencji Rady Gminy, po wyczerpaniu porządku 
obrad. 

Protokołowała:
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                         

                                                                                                                              Przewodnicząca  
                                                                                                                                 Rady Gminy

                                                                                                                             /-/Agnieszka Łomża
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